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Brzesko, dnia 14.02.2018 r.  

 

 

BURMISTRZ BRZESKA  

         GRZEGORZ WAWRYKA  

 

Nasz znak: BR.IX.0014.3.1.2018.MK 

                       

 

Uprzejmie informuję, że na posiedzeniu Komisji Oświaty Kultury i Sportu 

Rady Miejskiej w Brzesku odbytym w dniu  13 lutego  2018 roku podjęte 

zostały następujące wnioski i opinie:  

 

1. Komisja przyjęła do wiadomości analizę wniosków komisji podjętych w 

okresie od lipca do grudnia 2017 roku oraz  wysłuchała dodatkowych 

wyjaśnień Pana Burmistrza i Pana  Naczelnika Wydziału EKiS UM w 

Brzesku – Głosowano jednogłośnie 

 

2. Komisja wysłuchała i przyjęła do wiadomości informacje na temat 

planowanych działań promocyjno – kulturalnych w 2018 roku  

przedstawione przez Kierownika Biura Promocji Pana Krzysztofa Bigaja i 

pozytywnie ocenia te działania. Głosowano jednogłośnie 

 

  

3. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu 

zmiany Uchwały Nr XXXVII/256/2017 Rady Miejskiej w Brzesku, z dnia 

31.03.2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego i ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych od 1 września 2019. Głosowano jednogłośnie 

 

4. Komisja zwraca się do Burmistrza Brzeska z wnioskiem o rozeznanie   

możliwości organizacyjno – prawnej dotyczących lepszego wykorzystania 

stołówki przy PSP nr 2 w Jadownikach pod kątem zapewnienia wyżywienia 

w innych placówkach. Głosowano jednogłośnie 

 

5. Komisja wnioskuje do Burmistrza Brzeska o rozeznanie możliwości 

pozyskania środków finansowych zewnętrznych z PROW na urządzenie 
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placów zabaw w nowo powstałych przedszkolach PSP nr 2 w Brzesku i PSP 

nr 2  w Jadownikach . Głosowano jednogłośnie 

 

6. Komisja zapoznała się z pismami skierowanymi do Pana Burmistrza  

Grzegorza Wawryki i Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej od Rady 

Rodziców oraz Rodziców w sprawie Publicznego Przedszkola w 

Szczepanowie i wnioskuje do Pana Burmistrza o  poinformowanie komisji  

o rezultatach  odbytego spotkania w tej sprawie  . Głosowano 6 za, 0 

przeciw, 0 wstrzymujących ( 1 osoba nieobecna podczas głosowania 

radny Bogusław Babicz) . 

 

Przewodniczący Komisji; 

…………………………………………. 

mgr Bogusław Babicz   


